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Komunální volby v Brně přinesly Straně
zelených historický úspěch
Historický úspěch přinesly Straně
zelených v Brně komunální volby. Zatímco dosud měla v městském
zastupitelstvu pouze jedno křeslo, nyní má čtyři. "Bude se muset
s námi více počítat. Lidé hlasováním rozhodli, že jim stav
životního prostředí není zcela lhostejný," řekla dnes ČTK Jana
Drápalová, která v zastupitelstvu sedí za zelené již osm let.

Historický úspěch přinesly Straně
zelených v Brně komunální volby. Zatímco dosud měla v městském
zastupitelstvu pouze jedno křeslo, nyní má čtyři. "Bude se muset
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V pětapadesátičlenném brněnském zastupitelstvu usedne vedle
Drápalové i předseda Strany zelených Miroslav Rokos, Mojmír
Vlašín z Ekologického institutu Veronica a Martin Nawrath ze
Sdružení pro podporu občanských aktivit. Vlašín byl na kandidátce
zelených až na šestém místě, a neměl tedy velké šance na úspěch.
K získání křesla zastupitele mu ale pomohly preferenční hlasy.
Vítězem komunálních voleb v Brně se stala ODS s 22 křesly a
druhá skončila ČSSD s 11 zastupiteli. Zelené předběhly ještě KSČM
a KDU-ČSL, které mají po devíti mandátech. O budoucí podobě
brněnské radniční koalice teprve vedení ODS jedná.
"Zatím jsme nebyli osloveni, ale jsme připraveni na účast v
koalici. Práce v opozici nám ale vadit také nebude, vždyť s ní
máme dlouholeté zkušenosti," zdůraznila Drápalová. Připustila, že
mezi vítězem voleb a Stranou zelených jsou rozdílné názory
například na některé dopravní problémy.
Zelení mají v Brně čtyři hlavní priority. Jednou z nich je
důkladné posouzení vlivu zamýšlené stavby rychlostní komunikace
R-43 v městské části Bystrc a jejího napojení na tah Brno-
Svitavy. Projekt kritizují obyvatelé. "Důležitá je pro nás i
podoba městského územního plánu. Určí dopravní priority,"
doplnila Drápalová.
Strana zelených se chce také zasadit o větší třídění odpadu
ve městě a větší využívání sběrných dvorů. Podle Drápalové mají
ekologové také co říci k energetické koncepci města, kde chtějí
prosazovat zateplování regenerovaných činžovních domů.
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